

Referat af bestyrelsesmøde i AAB afd. 71. 26. Marts 2018 kl 19.

Mødet var denne aften rykket til Fælleshuset pga. Beboerarrangement forinden. Der var hængt opslag på Svenskehuset til orientering herom.

- Joan, Abdel, Mie og Marianne var til mødet. Marianne skriver referat.
- Dagsorden blev godkendt. Det blev tilføjet at vi også skulle drøfte “opdatering af hjemmesiden” og “digital dokumentation”.
- Følgende rollefordeling blev aftalt:
  - **Joan** er tovholder for oprydning i Svenskehuset.
  - **Abdel** vi sætte sig ind i hvordan man opdaterer hjemmesiden.
  - **Mie og Marianne** skal fortsat afvikle fællesarrangementer.
  - **Mie og Marianne** skal sørge for at besvare relevante mails.
- Siden sidste møde har vi:
  - afholdt fællesspisning
  - brugt vores facebookside til at orientere om strømafbrydelse og en underskriftindsamling.
  - Sendt mail til afd.rådgiver Andreas Woldbye om dv-plan betragtes som godkendt? Det gør den. Dvs. Vi kan ikke lave om på, at der bliver malet i Svenskehuset. Der står 15000 kr. til inventar I 2019 og derefter 10.000 hvert fjerde år fra 2023.
  - Skrevet til Martin at vi har noteret der er møde d. 8 august, og at vi sender vores gennemgang af hus- og haveorden aller senest medio april
  - Skrevet at vi sætter en dato for oprydning I Svenskehuset. Vi har aftalt at mødes **d. 26. maj. Kl. 10.00.**
  - Natalie fra AAB har ringet til Mie – vi skal dokumentere på en bestemt måde. De sender en ud fra AAB. Vi skal medbringe bærbare computere, der er aftalt møde **11. april kl. 18.00.**
- Opsamling på ”hængepartier”
  - **Joan** kigger efter referat fra mødet i september 2017 og sender det ind til AAB.
  - Der er formøde **8. august og afdelingsmøde 18. september**, Marianne skriver det på kalenderen i Svenskehuset
  - **Mie** laver indkaldelse til regnskabsmøde i maj og sender indkaldelsen til godkendelse hos afdelingsrådgiver.

- Vi skal godkende driftregnskab jvf. mail fra 6. marts. **Mie** svarer. Evt. kommentarer skal sendes til Mies AAB-mail **senest 8. april**.
- Vi holder møde om godkendelse af hus og haveorden tirsdag **d. 3. april kl. 19**.
- **Mie** bestiller kort igennem Martin og undersøger om der penge sat af til bestyrelse, fællesaktiviteter herunder velkomstblomster og gaver til afgående bestyrelsesmedlemmer.
- Telefonnr. til bestyrelsen virker, men kun i bestyrelsens åbningstid.
- Fastlæggelse af kommende arrangementer:
  - Loppemarked med fællesspisning evt. I forbindelse med Sankt Hans, Eid, Halloween, julefest, fastelavn, påskemiddag.
- Nye åbningstider, møder og fordeling af vagter:
  - Fremover er der åbent for beboerhenvendelser og møde **d. 2. onsdag i hver måned kl. 19.00**
- Skal vi lave en ”velkomstkomité?”
  - Der er enighed om, at det er en god idé. **Mie** spørger Martin om der kan sættes penge af til det.
- Nye punkter:
  - Digital dokumentation, dr. aftalt møde d. 11. april kl. 18.
  - Vi mangler en computer – Mie kontakter AAB
  - Opdatering af hjemmeside – Abdel kontakter Claus